

「公務/暑修/夏季學院」:114年度全國夏季學院開課囉!43門精彩通識等你來選!2025 Summer College enrollment is about to start. Join us for various courses on general education!

寄件者 婉貞 <029113@mail.fju.edu.tw>

日期 週一 2025/04/21 17:10

收件者 婉貞 <029113@mail.fju.edu.tw>

親愛的同學您好:

暑假想來點不一樣的通識課嗎?114年度暑期「全國夏季學院」推出全臺27所大學所開設的43門精 選通識課程,不只讓你取得學分,還讓你眼界大開。

臺東大學今年特別開設推出部落遊學系列課程,邀你走入原鄉、住進臺東,體驗最真實的南島文化,「南島文化概論」走訪卑南族部落;「原住民族部落學習與體驗」前進蘭嶼深入達悟族、排灣族部落等,親身感受土地與文化魅力,並提供在臺東大學住宿的名額。

臺灣大學所開設之「災害風險管理」包含防災士培訓並與慈濟基金會合作,從災害情境模擬中學會冷靜應對,親手搭設福慧床、隔屏,學會安置技術等親身體驗,挑戰你對「防災」的認知,提高災時生存機率!

修課不只是為了學分,而是為了讓自己在真實世界中,站得更穩。第一階段有最多的選課名額,快來看看有什麼課程,加入我們一起探索學習的無限可能!

★選課時間:

第一階段(登記分發制):4月23日(三)10:00 ~4月30日(三)10:00 **第二階段(先選先得制)**:5月14日(三)10:00 起至各課程開課前2週止

★退費申請

持有**低收入戶、中低收入戶或清寒證明**且修課成績及格者,可申請全額退還學分費(惟非合作銀行手續費將於退款中扣除)。

- 114年臺大全國夏季學院課程清單(大學版)公告: https://www.n2.org.tw/enter/news/detail/277
- 夏季學院課程資訊: https://www.n2.org.tw/enter/lesson
- ➡ 查詢認抵資訊(點選就讀學校): https://www.n2.org.tw/enter/reconized list/start
- 全國夏季學院公務信箱: n2summerntu@gmail.com
- 歡迎參加課前講座預先了解課程: https://www.n2.org.tw/enter/news/detail/280

全國夏季學院與你相約夏日,一起學習成長!

祝 學業順利

全國夏季學院 敬卜

Dear Students,

Looking for something different this summer?

2025 Summer College is offering 43 carefully curated general education courses across 27 universities throughout Taiwan that not only help you earn credits but also broaden your horizons.

National Taitung University presents a special Tribal Study Tour Series, inviting you to step into Indigenous communities, stay in Taitung, and immerse yourself in authentic Austronesian cultures. In "Introduction to Austronesian Cultures" you'll visit the Puyuma tribe; while "Indigenous tribe learning and experience" takes you deep into the world of the Tao and Paiwan tribes on Lanyu Island. Accommodation at National Taitung University is available for enrolled students.

"Disaster Risk Management" course includes disaster prevention specialist training in collaboration with Tzu Chi Foundation. You'll simulate disaster scenarios, learn to respond with calm, and get hands-on experience assembling Tzu Chi's foldable beds and partitions—equipping you with essential emergency sheltering techniques. This course will challenge your understanding of disaster preparedness and boost your survival chances during real emergencies.

Three of the courses are conducted entirely in English: Application and Health Function of Spices and Herbs (distance learning, synchronous), Fundamentals of English Writing (in-person instruction), and General Psychology (in-person instruction).

Taking a course isn't just about earning credits—it's about becoming stronger in the real world. The first course selection phase offers the most available seats. Don't miss out—check out the courses and join us in exploring the endless possibilities of learning!

★ Course Registration Period:

Phase 1 (Lottery System): April 23 (Wed) 10:00 AM – April 30 (Wed) 10:00 AM Phase 2 (First-Come-First-Served): Begins May 14 (Wed) 10:00 AM, open until two weeks before each course starts

Here are some important details to note:

★ Tuition Refund Policy:

Students holding Low-Income, Lower-Middle-Income, or Financial Hardship Certificates and who pass their courses are eligible for a full refund of tuition fees (excluding transaction fees if not using our partner bank).

- **★**To access further information and resources, please refer to the following links:
- Course Enrollment Announcement (Undergraduate) :

https://www.n2.org.tw/enter/news/detail/277

- Course Information of Summer College: https://www.n2.org.tw/enter/lesson
- Information on Credit Acquisition and Verification:

https://www.n2.org.tw/enter/reconized list/start

■ You're welcome to join the pre-course lecture to get a preview of the course: https://www.n2.org.tw/enter/news/detail/280

Please do not hesitate to contact us, should you have any further queries. Contact Information: Email: n2summerntu@gmail.com

Best regards,

Summer College



